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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Kiskunfélegyházán a Csillag Szolgáltatópont  hivatalos helyiségében 

Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata  2021. október 12-én megtartott 

közmeghallgatásáról.  

 

Jelen vannak:    

 Buza Flórián elnök  

 Szabó Elisabeth elnökhelyettes 

 Buza Ferenc János tag 

 Balla László alpolgármester  

 Dr. Füstös Magdolna aljegyző  

 Timafalvi László  r. ezredes,  rendőrkapitány, Városi 

Rendőrkapitányság  

 Farkas Mihály lakásügyintéző, Komplex telep-program 

projektmenedzsere 

 Ódor László szoc. és közfoglalk. osztályvezető 

 Szabó József képviselő 

 A közmeghallgatáson résztvevő érdeklődők 

 Vargáné Rácz Judit jegyzőkönyvvezető. 
 

Buza Flórián elnök:  

Nagy tisztelettel köszöntöm Roma Nemzetiségi Önkormányzat mai ülésén és  

közmeghallgatásán résztvevőket.  

Megállapítom, hogy az 5 fős Képviselő-testületből 3 fő jelen van, így a Képviselő-testület 

határozatképes. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Szabó Elisabeth elnökhelyettest.  

Elfogadja-e a javaslatot?    Megállapítom, hogy Szabó Elisabeth a jelölést elfogadta.  

 

Szavazásra teszem fel Szabó Elisabeth személyét jegyzőkönyv-hitelesítőként.  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 3 igen igen szavazattal elfogadja Szabó Elisabeth 

személyét jegyzőkönyv-hitelesítőként.  

 

A mai ülésünk a Közmeghallgatás napirendi ponttal került meghirdetésre.  

Ezt megelőzően 1. napirendi pontként javaslom felvenni a Roma Nemzetiségi Önkormányzat  

2021. évi költségvetésének II. számú módosítására vonatkozó előterjesztést. 

Ezt követően 2. napirendi pontként szerepelne a Közmeghallgatás.   

 

Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, szavazásra teszem fel a 2021. évi költségvetés 

módosításával kapcsolatos napirendi pont felvételét.  

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 3 igen szavazattal elfogadja a napirendi pont 

felvételét.  

 

Ezt követően szavazásra teszem fel a napirendi pontok sorrendiségét, az elhangzottak szerint.  
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Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 3 igen szavazattal elfogadta a mai ülés napirendi 

pontjait és az alábbi határozatot hozza:  

 

 48/2021. (X.12.) RNÖ határozat 

Napirendi pontok jóváhagyása  

      H a t á r o z a t :  

  

1./ Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata a 2021. október 12-i ülés 

napirendi pontját az alábbiak szerint hagyja jóvá:  

 

1./ Előterjesztés Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 

2021.  évi költségvetésének II. számú módosításáról  

 

2./ Közmeghallgatás  

 

2./ Jelen határozat normatív határozat.  

 

Erről értesül:  

Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 

Irattár 

 

 

1. 

Előterjesztés Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata  2021. évi 

költségvetésének II. számú módosítására 

 

(Előterjesztés írásban mellékelve) 

Buza Flórián elnök:  

Tisztelt Képviselő-testület! Az előterjesztést írásban megkaptuk. Felkérem dr. Füstös Magdolna 

aljegyző asszonyt, ismertesse az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Dr. Füstös Magdolna aljegyző:  

 

A legutóbbi testületi ülésen hoztunk olyan határozatot, amely a költségvetést érinti. Ezeket a 

pénzügyi osztály az előterjesztésben szereplő költségvetési határozat módosításba beépítette. 

Erről szükséges most döntést hozni.  

 

Buza Flórián elnök:  

Van-e kérdés, hozzászólás az előterjesztéssel kapcsolatban?  

Amennyiben nincs kérdés,  hozzászólás, szavazásra teszem fel a határozat-tervezetet.   

 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 3 igen szavazattal elfogadja a költségvetés 

módosítását és az alábbi határozatot hozza:  
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49/2021. (X.12.) RNÖ határozat 

Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi  

Önkormányzata 2021. évi költségvetésének  

II. számú módosításáról 

 

H a t á r o z a t : 

 

 

 

Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2021. évi költségvetésének II. módosítását az alábbiak szerint fogadja el: 

 

ezer Ft-ban 

Bevételek 

Eredeti 

ei. Mód. ei. Vált. Mód. ei. Kiadások 

Eredeti 

ei. Mód. ei. Vált. Mód.ei. 

2021. működési 

támogatás 1 040 1 040   1 040 Személyi jutt. 7 072 8 595 -783  7 812 

2021. feladatalapú 

tám.   1 673  1 673 M.adót t.jár. 791 791  283 1 074 

Tám. ért. mc. bev. 

áht. belülről      

Dologi és egyéb 

folyó 5 594 5 644  5 644 

Egyéb mc.tám. Eu-

s prg. 15 758 15 758   15 758 Egyéb mc.pe.   500 500 

Támogatásértékű 

bev. összesen 16 798 18 471  18 471 

Beruházási 

kiadás 662 762   762 

2020. évi 

maradvány 1 110 1 110   1 110 Általános tartalék  3 789  3 789   3 789 

Bevételek 

összesen 17 908 19 581  19 581 

Kiadások 

összesen 17 908 19 581  19 581 

ebből: működési 

bevétel 17 908 19 581  19 581 

ebből: működési 

kiadás 17 246 18 819  18 819 

 felhalmozási 

bevétel    0   0 

          

felhalmozási 

kiadás 662 762  762 

 

 

Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete nevében az 

önkormányzat előirányzat-felhasználási ütemtervét az 1. melléklet szerint hagyom jóvá. 

 

Felelős:      Buza Flórián elnök 

Határidő:  2021. december 31. 
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me: ezer Ft

2021. I. II. III. IV. V. VI. VII. VIII. IX. X. XI. XII.

mód. ei

1. Működési célú támogatások áht-n belülről 16 798 18 471 93 1 471 1 178 997 1 770 1 086 999 3 100 997 997 997 4 786

2. Felhalmozási célú támogatások áht-n belülről

3. Közhatalmi bevételek

4. Működési bevételek

5. Felhalmozási bevételek

6. Működési célú átvett pénzeszközök

7. Felhalmozási célú átvett pénzeszközök

8. Finanszírozási bevételek 1 110 1 110 17 28 4 573 347 27 27 27 60

BEVÉTELEK ÖSSZESEN 17 908 19 581 93 1 471 1 195 1 025 1 774 1 086 1 572 3 447 1 024 1 024 1 024 4 846

1. Személyi juttatások 7 072 7 812 64 496 496 746 496 1 044 2 769 496 213 496 496

2. Munkaadókat terhelő járulékok 791 1 074 9 79 79 78 78 78 78 78 361 78 78

3. Dologi kiadások 5 594 5 644 20 871 620 450 450 450 450 500 450 450 450 483

4. Pénzbeli és természetbeni szociális ellátások 0 0

5. Egyéb működési célú kiadások 3 789 4 289 500 3 789

6. Beruházási kiadások 662 762 600 62 100

7. Felújítási kiadások

8. Egyéb felhalmozási célú kiadások

9. Finanszírozási kiadások

KIADÁSOK ÖSSZESEN 17 908 19 581 93 1 471 1 195 1 025 1 774 1 086 1 572 3 447 1 024 1 024 1 024 4 846

Előirányzat-felhasználási ütemterv - 2021

Bevételi cím
2021. 

eredeti ei. h ó n a p o k



5 
 

 

 

2. 

 

Közmeghallgatás 

 

Buza Flórián elnök:  

A Nemzetiségek jogairól szóló törvény értelmében, valamint a Szervezeti és Működési 

Szabályzatban foglaltak szerint Kiskunfélegyháza Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

Képviselő-testülete évente legalább egy előre meghirdetett közmeghallgatást tart, melynek 

időpontjáról és helyszínéről a helyi sajtó útján, a város honlapján, továbbá hirdetmény 

kifüggesztésével tájékoztattuk a lakosságot. 

 

A közmeghallgatáson a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi 

közügyeket érintő kérdéseket és javaslatokat tehetnek.   

 

Kérem Önöket, hogy most csak a szélesebb körben felmerülő problémákkal, javaslatokkal 

kapcsolatban szíveskedjenek felszólalni.  Az egyéni és személyes jellegű ügyeket a Roma 

Önkormányzat irodájában, valamint a Polgármesteri Hivatal illetékes osztályain jelezzék.   

 

Tisztelettel kérem, hogy felszólaló nevét és lakcímét közölni szíveskedjen annak érdekében, 

hogy akinek nem tudunk azonnal választ adni, annak írásban meg tudjuk küldeni. 

Kérem, mondják el kérdéseiket, javaslataikat. 

  

Horváth László 

 

Nekem ígértek egy kisebb lakást korábban, mert a gyerekek már elköltöztek a Wesselényi 

utcába. Egyedül vagyok ebben a tömbben. Szeretnék kérni ehelyett egy másik, kisebb lakást.  

 

Farkas Mihály lakásügyintéző, Komplex telep-program projektmenedzsere 

 

A Wesselényi utcai lakás kiutalást megszavazta a bizottság. A hölgynek a csere lakást még 

karba kell helyezni. A hölgy a  dr. Holló L. u. 10-12. szám alatt fog kapni csere lakást, a 

földszinten. Van három üres lakásunk.  Az ajánlattételi felhívást csütörtökön küldi ki Gáspár 

Endre kollegám. November 30. a befejezési dátum,  decemberben tudjuk elköltöztetni a 

hölgyet. 2022 februárjában tudunk hozzálátni a leadásra kerülő lakás komfortosításához. 

Zuhanyzót tudunk kialakítani a lakásban, utána tudjuk bérbeadni. 

A hölgy csak földszinti lakást fogad el, ezért várni kellett, hogy felszabaduljon egy földszinti 

lakás. Ez után történhet meg a Wesselényi u. 3. sz. alatti lakás bérbeadása. 

 

Horváth László 

 

Köszönöm szépen! Csak érdeklődtem, hogy számíthatok-e rá?  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Köszönjük a jó hírt. 

Még egy kis türelmet kérünk, meg fogod kapni azt a kis lakást Laci bácsi. 
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Zámbó Györgyné 

 

Van olyan lehetőség a Főnix Kft-nél, hogy rokkant nyugdíjasokat alkalmazna 4 órában. Ehhez 

az önkormányzatnak kellene helyet biztosítani, ahol ezek az emberek a munkát végezhetnék.  

Szeretnénk, ha az önkormányzat a közelben tudna helyiséget biztosítani, a Csillag 

Szolgáltatópontban vagy a Hajléktalan Szállón a tornateremben, hogy ne kelljen messzire 

menni.  

Szeretnénk megtartani ezt a helyet, hogy a nyugdíj mellett legyen kereset kiegészítésünk.  

25 évig jártam ki dolgozni a cipőgyárba gyalog.  A lábam már nem bírja, hogy messzire menjek. 

Esetleg valamilyen járatot lehetne-e indítani? Folyamatban van ez  dolog, a cég azt mondta, 

hogy az önkormányzatnak kell biztosítani a helyet.  

 

Ódor László osztályvezető:  

 

A Főnix Kft. egy különálló cég. Még nem kötöttünk megállapodást. Mi nem is ajánlottunk fel 

helyet. A cég azt mondta, hogy rendez magának helyet. Az elhangzottakat továbbítjuk a Főnix 

Kft. felé. Nekünk nincs kapcsolatunk velük.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Ők azt mondták, hogy tartják az önkormányzattal a kapcsolatot.  

 

Ódor László osztályvezető:  

 

Abban segítettünk, hogy ajánlunk nekik helyet, de mi helyiséget nem tudunk adni. Keresik a 

helyet, de még nincs meg. Az önkormányzat nem tud felajánlani, de próbálunk közvetíteni. 

Küldünk nekik egy levelet, ennyit tudunk segíteni.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Az orvosi rendelővel kapcsolatban az a tapasztalat, hogy nehéz gyógyszert felírtatni, mert nem 

veszik fel a telefont. Nehezen tudjuk őket elérni. Elhiszem, hogy vírus helyzet  van, meg 

oltásokat adnak be, de akkor is nehezen érhetőek el. Nem lehet-e, hogy Marika lejönne ide, 

hogy tudjuk nála gyógyszert felíratni? Sok az idős beteg, nekik sincs pénzük, hogy állandóan 

telefonáljanak  

 

Szabó József képviselő:  

 

Ha e-mailt küldünk, akkor nagyon egyszerű a dolog. A TAJ számot megadják, leírják, hogy 

milyen gyógyszert kérnek. Ebben tudnak segíteni itt a Roma Önkormányzatnál.  

 

Szabó Elisabeth elnökhelyettes:  

 

Erre van itt nálunk lehetőség.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Én elhiszem, hogy oltás meg minden van. Sokszor leteszik a kagylót a telefon mellé.  
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Szabó József képviselő:  

 

Az orvosok nagyon le vannak terhelve.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Amikor nem volt vírus, akkor is voltak problémák.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Bármikor be lehet jönni az irodába. E-mailt küldünk, leírjuk, hogy milyen gyógyszert kérnek, 

csak a TAJ számot hozzák magukkal.  

 

Nemcsokné Dorogi Anna  

 

A Képviselő Úrhoz lenne kérdésem. 2 éve találkoztunk, amikor a csatornát csináltatta a Délibáb 

u. 20. szám alatt, azóta keresem. Arról a házról lenne szó most is. Mivel ikerház nagyon 

problémás az ügy. 4 éve jelentem Alács Miklósnak.  

Az utat tele hordták szeméttel. Tele van drogosokkal a ház. Ha valakire rádől, ott hal meg. 

Akkor ki lesz a hibás? Ez ellen nem tudnak mit csinálni?  

Olyan papírt kaptak a kecskeméti főépítésztől, hogy ha szétbontják a lakást, a törmelék 

elszállítását nekem kell megfizetni. Tele van drogosokkal a ház. Egyszer kiküldtek a hivataltól 

valakit, hogy szalagot húzzanak köré. Ezt hetente meg lehetne tenni.   

A szemét kapcsán: tavaly elnök úr hozatott konténert, de mire kiértem akkorra már mások tele 

rakták szeméttel. Most a kaput is leszaggatták, bejárnak a drogosok, éjjel-nappal ott vannak.  

Ez a ház az édesanyám lakása volt, ide vagyok bejelentkezve.   

 

Szabó József képviselő: 

Ki a ház tulajdonosa?  

 

Buza Flórián elnök: 

  

Ő a tulajdonos, de mivel ikerház, a másik, romos fele húzza ezt is.  

 

Szabó József képviselő: 

 

Magántulajdonról beszélünk. A tulajdonosnak kötelességei vannak. Más dolog, hogy mennyire 

veszélyes, másoknak mit okozhat.  

 

Nemcsokné Dorogi Anna  

 

Farkas úr is tudja, jelentettem nekik. Kiküldték a katasztrófavédelmet, de ők sem csináltak 

semmit.  Az a gond, hogy egy falon van a két ház, a másik ház viszi ezt is.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Ez valóban így van, ahogy elmondtad. A drogosokkal nem tudunk mit kezdeni. A rendőrség 

elég sűrűn végig megy az utcán, oda figyelnek erre a területre, de kijátsszák őket, figyelik a 

rendőrautót.  
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Nem csak a te lakásod van így a Délibáb utcában, több elhanyagolt lakás is van. Azt már 

többször indítványoztam, hogy jó lenne, ha az önkormányzat megvásárolná, helyrehoznánk és 

kiadnánk olyan családoknak, akik régóta várnak lakásra.  

Ezeket a rossz házakat le kellene bontani, a tulajdonosokat felszólítani, hogy ha nem tudják 

vállalni a költségeket, akkor elárverezik. Lehetne rendes lakásokat építeni és odaadni olyan 

családoknak, akik rendesek.  

 

Balla László alpolgármester:  

 

Én már 6-8 éve elmondtam a megoldást. Nekünk az a dolgunk, hogy szólunk a 

katasztrófavédelemnek. Megállapítják, hogy balesetveszélyes és körbe kerítik.  

A telek az önkormányzaté, az ingatlan a magánszemélyé. Itt az épület egyik feléből az ott lakók 

kihaltak. Több örökös van az elhalt után. Évek óta téma ez, de itt nem az önkormányzatnak kell 

lépnie, hiszen ez egy magántulajdon. Akinek ebben tulajdona van, neki kötelessége a 

telekhatáron belül intézkedni. Mivel lelopták a kaput, így oda bemehetnek esetleg olyan 

emberek, akiknek nem kellene. Ha baleset történik ott, azért Ön a felelős. Az önkormányzat 

bontassa el vagy építse újra az ingatlant? Milyen alapon? Hogyan gondolja a tulajdonos, hogy 

az önkormányzat valakinek felépít egy új ingatlant? Mi annyit tehetünk, hogy a 

katasztrófavédelmet megkeressük, hogy nincs pénzük, hogy elbontassák. A tulajdonosnak kell 

megoldást találnia.  

 

Nemcsokné Dorogi Anna  

 

A másik tulajdonost nem lehet felszólítani? Megértettem amit mondott.  

 

Balla László alpolgármester:  

 

Ha el tudja hozni a címlistát a tulajdonosokról, mi felszólítjuk őket, hogy tegyenek valamit a 

tulajdonukkal. 6-8 tulajdonos van a két lakásra. Ha csak Ön akar valamit, a többi meg nem, 

akkor mondjanak le az Ön javára. Ha arra várnak, hogy az önkormányzat felépíti, még sokáig 

így fog állni. Nincs építőipari cégünk. Ha az önkormányzat tulajdonában lenne az ingatlan, 

valamilyen megoldást találnánk rá. Ajánlja fel esetleg az önkormányzatnak. Az önkormányzat 

nem akar vásárolni ilyen ingatlant. Ha az Ön nevére kerül az egész, hogy ne kelljen 6-8 emberrel 

kapcsolatba lépni,  bejön a hivatalba és felajánlja, hogy az önkormányzat vásárolja meg. Ezt el 

tudom képzelni De milliókat mi sem tudunk fizetni. Mint lehetőséget vázolom fel ezt. Lehet, 

hogy meg kell szerezni a többi örökös hozzájárulását, amelyben lemondanak az Ön javára. 

Hogy mi lebontjuk-e, ez már Önnek mindegy lesz utána. Mi felértékeltetjük az ingatlant. Ezt 

akár milyen fórumon is mondja el, megoldás még nem született  rá. Már 5-6 éve régen túl 

lehetnénk ezen.  

 

Nemcsokné Dorogi Anna  

 

Kecskemétről az építész olyan papírt küldött, hogy szétszedik, elviszik a sittet, majd ránk 

terhelik az elbontás költségét. Akár 1,5-2 milliós költsége is lehet.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Kérem, hogy közérdekű kérdéseket tegyenek fel.  
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Zámbó Györgyné 

 

Szeretnénk, ha választanánk egy olyan utca bizalmit, aki erélyesen fel tud lépni a 

szemétlerakással kapcsolatban. Este összegyűjtik a szemetet és éjszaka kirakják.  

A gyógyszertár sarkánál  mindenféle szemét megtalálható. Most rend van, de sajnos nem sokáig 

lesz így.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Saját költségen tetettem ki táblát. Kérem, hogy írjátok fel a rendszámot, vagy mondjátok meg 

az elkövető nevét. Kihívattam a közterület-felügyelőket is.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Nem lehet nekik szólni. Látom, hogy kiviszik a szemetet. Mi takarítjuk az utcát, rendben tartjuk 

a kertet, mások nem.  

Ezért mondtam, hogy ha lehet egy erélyes utcabizalmit bízzunk meg, akitől tartanak is. Nem 

merünk szólni, megvernek, ha szólunk.  

 

Buza Ferenc János képviselő:  

 

Elég lenne egy térfigyelő kamera is.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

3 térfigyelő kamera lesz hamarosan telepítve. Elkezdtük a szemét eltakarítást is, hordják a 

gépek. A jövőben akit elkapunk szemét lerakás miatt, meg fogjuk büntetni. Sajnos van néhány 

ember, akit nem tudunk megnevelni.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Remélem, hogy elérnek felénk is, mert nagyon sok a szemét már. Képtelenség együtt élni 

ezekkel az emberekkel, tisztelet a kivételnek. Fiatalok és nem tudnak maguk után takarítani.  

 

Gondi Béla  

 

A  Bankfalu elején a kanyarnál többször volt már baleset, összeütköztek. Jó lenne oda 

felhelyezni egy tükröt.  

 

Balla László alpolgármester:  

 

Jogos  kérés. Ugyan ezt tapasztaltam én is. Csodálom, hogy nem sok balesetről hallottunk eddig. 

Ezt jelezni kell. A városban máshol is van kirakva ilyen gömbölyű tükör. A képviselő úr 

keretéből tudunk erre forrást biztosítani.  

 

Gondi Béla Kiskunfélegyháza, Délibáb u. 18.  

 

Nem régiben vetettem fel, hogy  lehetne-e olyan szervezni, hogy 3 havonta végig menne egy 

teherautó és akinek felesleges szemete van, felrakhatja.  
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Szabó József képviselő:  

 

Mindenki fizet szemétszállítási díjat, ebben benne van, hogy évente 1x konténert kérhet 

lomtalanítás céljából. Abba bele lehet tenni.  Nem kell kivinniük a lakóknak a hulladékudvarba, 

hanem a szolgáltató hozza  a konténert házhoz.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Talán lesz egy teherautó, amelyik a zöldjáratot viszi.  

 

Balla László alpolgármester:  

 

A szolgáltató és mi sem győzzük, hogy a lakosság kérését megoldjuk. A következő évben 2022-

ben vásárolunk egy olyan járművet, amivel az ilyen kéréseket teljesíteni tudjuk. Most nem 

tudjuk azt megtenni, hogy negyedévente végig menjen egy autó és összeszedje a lomot. m3-re 

meg van szabva, hogy mennyiért lehet lerakni a szemetet. Tankolni kell az autóba, valakinek 

vezetnie is kell az autót. De ha a Városfenntartó Kft-nek lesz ilyen járműve és az ott dolgozó 

üzemelteti a járművet, akkor már csak a bérköltsége lesz  

Nem azon kell járni az ember eszének, hogy hogyan nem lehet megoldani a problémát. 

Megoldásokat kell keresni és a legkisebb rosszat kell választani. A következő feladat lesz tehát 

egy ilyen autó  beszerzése. Éves szinten több millió forint ennek a működtetése  

 

Zámbó Györgyné 

 

Amióta a zöldhulladékot hordják, egyszer kaptunk zsákot. Másba viszont nem lehet tenni, mert 

nem viszik el. Múltkor, amikor vitték, nem volt zsák. Nem tudom mibe tenni a zöldhulladékot. 

Nem adtak zsákot. Fizetem rendszeresen a szemétdíjat, de csak egyszer kaptunk zsákot. Ha 

fizetem a díjat, legalább legyen zsák.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Jogos kérés. Adjanak zsákot, amibe bele lehet tenni és elviszik.  

 

Szabó József képviselő:  

 

Aki fizeti a szemétdíjat, minden hónapban kap 4 db zsákot.  

 

Zámbó Györgyné 

 

Lehet, de nem kaptunk. Aki nem fizet annak is adtak zsákot.  

 

Gondi Béla  

 

Ősszel több hulladék keletkezik, ilyenkor +1 zsákkal többet kellene adni.  
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Buza Flórián elnök:  

 

Teljesen külön álló cégről van szó, még az önkormányzat sem tud beleszólni ebbe.  

Szeretnék szólni arról, hogy sokan várjátok, hogy itt ezeket a lakásokat átadják. Nem a 

kiskunfélegyházi önkormányzati hibája. Csúszik a pályázat. Ezeknek  a lakásoknak a felújítása 

is  csúszni fog. Nem tudjuk, hogy mi lesz a Tanyasori úttal, se kerékpárút, se gyalogos út 

nincsen. Sokan járnak az úton, kerülgetik őket az autósok. Van-e erről valamilyen terv?  

 

Szabó József képviselő:  

 

Jeleztem Jegyző úrnak, beszéltünk róla. Ezt a projektet várjuk. Korábban volt róla szó, hogy 

megépítik és nagy felháborodást keltett, hogy a házak mellett akarják a járdát építeni. Szerintem 

sem szerencsés. A másik oldalon kellene építeni. Az emberek ott járnak, ki is van taposva.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Ez pályázati elem is volt.  

 

Gondi Béla  

 

Buszjáratot nem lehetne-e indítani, hogy ne kelljen a gyerekeknek gyalogolni.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Van körjárat.  

 

Balla László alpolgármester:  

 

Van körjárat, viszi az embereket ki a gyárakig, az iskoláknál is megállnak. Lehet, hogy nem 

pont az iskola kapuban fog megállni, de van járat.  

 

Buza Flórián elnök:  

 

Ha nincsen  további kérdés, megköszönöm a résztvevőknek, hogy megjelentek,  az ülést 

bezárom.  

 

 

 

K. m. f. 

 

             Szabó Elisabeth      Buza Flórián 

        jegyzőkönyv-hitelesítő            elnök 
 


